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INTENTION TO BID
报价意向
Reply Slip
回执

To:			Procurement Department of ASTRI
致：         应科院科技研究（深圳）有限公司 采购部 	
By E-mail: 	rfp-sz@astri.org
致邮箱：     rfp-sz@astri.org
From: 
发件人：
	Company Name:
公司名称：
	

	Company Address:
公司地址： 
	

	Contact Person:
联系人姓名：
	

	Telephone Number:
联系方式：
	

	Email Address:
邮箱地址：
	

	Company Website (if any):
公司官网：
	




Request For Proposal Title: 	Provision of PWT 1800A power tester system

方案建议征集书标题：      提供1800A SiC 功率循环及热测试系统


Request For Proposal Reference: 	
方案建议征集书参考编号：  TN2023/002


We intend to submit proposals to this Request For Proposal by the closing date as of 19 July 2023 (Beijing Time 12:00 Noon). Please send us additional information on Request For Proposal requirement. 
我们打算在2023年7月19日（北京时间中午12:00）的方案建议征集截止日期前提交本方案建议。请向我们发送有关方案征集要求的补充信息。



	Authorized Signature and Company Chop:
	

	授权人签名和公司盖章：
	

	Name of Signatory: 
	

	签字人姓名：
	

	Title:
	

	签字人职位：
	

	Date:
	

	日期：
	




Remarks:
· This is a non-obligatory reply slip for the submission of proposals.
· ASTRI does not bind itself to accept the lowest Request For Proposal (or the highest combined score for a Request For Proposal adopting a marking scheme) or any Request For Proposal and reserves the right to negotiate with any Supplier about the terms of the offer. 

备注：
- 此为提交方案征集建议的非义务性回条。
- 应科院不承诺接受最低的方案建议（或采用评分标准的方案建议的最高综合得分）或任何方案建议，并保留与任何报价人就报价条款进行谈判的权利。
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